
Generalforsamling, tirsdag den 9. maj 2023  
 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Beretning. 

3. Fremlæggelse af årsrapport for 2022. 

4. Fremlæggelse af det vedtagne budget for 2023. 

5. Valg til bestyrelsen. 

 På valg er: Brian Rantzau (kan ikke genvælges) 

  Dorthe Overgaard van den Hoorn (kan ikke genvælges) 

  Inger Kaad (ønsker genvalg) 

6. Valg af 1. og 2. suppleant til bestyrelsen. 

7. Indkomne forslag. 

8. Eventuelt. 

 

 

Formand Søren Sørensen bød velkommen og vi startede med at synge: Anemonesangen 

 

 

Ad.1 Valg af dirigent 

 Bestyrelsen foreslog Hanne Petersen.  

 Hanne Petersen blev valgt til dirigent. 

 Generalforsamlingen er lovligt indvarslet jfr. vedtægterne og dermed beslutningsdygtig. 

 Ud over bestyrelsen deltog 12 forældre + 7 lærere + 1 sfo-medarbejder. 

 

 

Ad.2 Beretning 

Formand Søren Sørensen fremlagde bestyrelsens beretning.  

 

Vi havde ved skoleårets start 323 elever. 

En skole med et meget engageret personale.  

 

Bestyrelsens fokusemner i det forløbne år:  

• Besøg ved forældremøderne for at fortælle om bestyrelsesarbejdet.  

• De 7 samfundsløfter. 

• Renovering af nr. 26A (den gamle bygning). 

• Vi har sagt farvel til Berit Steen Thomassen som har været skoleleder i 17 år. Dette blev 

markeret med fejring ved en reception.  

• Ny skoleleder er Anne Mellemkjær Rasmussen og ny viceskoleleder er Christian Brouer 

Pedersen.  

 

Opgradering af nr. 26A er under planlægning. Håber det kan komme i gang i 2023. 

Skolefesten er en af de gode traditioner, som der støttes op omkring. 

Elevrådet skal mere ind over bestyrelsesarbejdet. 

Økonomien ser god ud.  

Tak til skolen for godt samarbejde. Tak til bestyrelsen og en speciel tak til de afgående 

bestyrelsesmedlemmer. 

 

 Ingen spørgsmål og beretningen blev taget til efterretning. 



 

Skoleleder Anne Mellemkjær Rasmussen fremlagde den pædagogiske beretning. 

 

Vi har en unik skole, som er et godt og trygt sted at være. 

Størstedelen af eleverne er glade. Trivselsundersøgelsen ligger på skolens hjemmeside. 

Forberedelsesskolen lægger vægt på det faglige og udviklingen af hver enkelt elev.  

Forberedelsesskolen er medlem af De danske Privatskoler – som har fokus på de 7 

samfundsløfter: 

1. Skolen og omverdenen. 

2. Skolens rummelighed og resultater. 

3. Skolen til fremtiden. 

4. Skolens mangfoldighed. 

5. Skolen som forebyggende instans. 

6. Fokus på rettigheder og konventioner. 

7. Elevens videre vej i uddannelsessystemet. 

 

Vi har på skolen mange traditioner. Traditionerne er tilpasset tiden og er en vigtig del af 

skolen. 

Tak til forældre for opbakning. Tak til Berit Steen Thomassen og Randi Steen Noringriis. 

Tak til bestyrelsen – ekstra stor tak til formanden. Tak til Dorthe Overgaard og Brian 

Rantzau som må forlade bestyrelsen i år. Tak til personalet.  

 

 Ingen spørgsmål og beretningen blev taget til efterretning. 

 

 

Ad.3 Fremlæggelse af årsregnskab for 2022 

 Revisor Anders Hübertz Mortensen, Redmark fremlagde årsregnskabet. 

 Der blev uddelt et sammendrag af regnskabet på 9 sider. 

 

 Revisors opgave er, at kontrollere om skolen forvalter de modtagne midler fra Staten efter 

gældende regler og at årsregnskabet udviser et retvisende billede af skolens aktiver, 

passiver og finansielle stilling. 

 

 Af resultatopgørelsen fremgår det, at der i 2022 har været en omsætning på kr. 24.667.259. 

Resultatet før finansielle poster er på kr. 2.938.431 og årets resultat udgør i kr. 2.539.128. 

Egenkapitalen er ved udgangen af 2022 på kr. 27.950.429. 

 

 

Ad.4 Fremlæggelse af det vedtagne budget for 2023 

 Budgettet for 2023 blev fremlagt. Der var ingen kommentarer. 

 

  



 

Ad.5 Valg til bestyrelsen 

 

 Opstillere: 

 Inger Nygaard Kaad – 7A 

 Thomas Lynge Houmann – 1A og 8A 

 Vibeke Dam Lind – 0A  

 Søren Ballegaard – 7B 

 Christian Kjær Ipsen – 1A 

 Gitte Bernth Johnsen – 0A 

 

 Valgt: 

 Inger Nygaard  Kaad 

 Thomas Lynge Houmann 

 Christian Kjær Ipsen 

 

 

Ad.6 Valg af 1. og 2. suppleant til bestyrelsen 

1. suppleant: Lars Nørregaard Olsen  

2. suppleant: Vibeke Dam Lind 

 

 

Ad. 7 Indkomne forslag 

 Intet. 

 

 

Ad. 8 Eventuelt 

  

 Dorthe Overgaard van den Hoorn og Brian Rantzau fik overrakt en kurv, eftersom de 

træder ud af bestyrelsen efter mange års arbejde. 

 

 Dirigenten fik 2 flasker vin for hvervet ved årets generalforsamling. 

 

  

Dirigenten takkede for god ro og orden. 

 

 

 

Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig. 

Formand: Søren Sørensen 

Næstformand: Dan Løvkvist 

Bestyrelsesmedlem: Inger Nygaard Kaad 

 Thomas Lynge Houmann 

 Christian Kjær Ipsen 

 

Mødedatoer for det kommende skoleår udsendes hurtigst muligt. 

 

 

Som referent: Pia Revsbech Nielsen 

 

 


